
 

Velkommen til generalforsamlingen i Sdr Nyrup Vejlaug! 
 
Vi er glade for at se så mange møde op!  
 
Velkommen til vores nye vej-boere :  
 
Jeg står her som repræsentant for den nuværende bestyrelse. Formand for vejlauget 
Susanne Topp og Sekretær Jette Feldthus har fravalgt at komme i dag grundet de 
tilbagemeldinger, der er kommet i sidste uge på vores forslag til vedtægter. Derfor bliver 
jeg også nødt til allerede nu at fortælle, at resten af den nuværende bestyrelse, dvs. Laila 
Pedersen, Ole Brobæk Madsen og jeg (Anne-Louise Alsted) har valgt at træde tilbage 
efter denne aften. 
 
Vi håber på trods af dette, at vi får en rigtig god generalforsamling, så endnu engang: 
Velkommen ! 
 
Første punkt på dagsordenen er valg af en referent :  
 
Vi foreslår Willy Sørensen. Kan dette valg godkendes? 
 
Næste punkt er valg af en dirigent:  
 
Vi foreslår Michael Eliasen. Kan dette valg godkendes? 
 
 
Formandens beretning: 
 
Vi afholdt ekstraordinær generalforsamling i marts 2012, hvor emnet var vedtægter. 
Vedtægter som vi havde udarbejdet og haft kommunens jurister til at tjekke igennem. 
Disse vedtægter var der indsigelser imod dels, at vi allerede havde gældende vedtægter 
og dels vedrørende at der var punkt omkring udsigt. Vedtægterne blev forkastet.  
Det blev besluttet, at dem, der havde måske mente, at de havde vedtægter liggende skulle 
finde disse. Og at vi skulle udarbejde nyt forslag ud fra input. 
Der var ingen, der havde nogle vedtægter. 
Bestyrelsen holdt derfor møde med Willy? 
 
Kritikken var en overraskelse for os, hvorfor vi tabte pusten omkring bestyrelsesarbejdet. 
 
Det betød dog ikke, at vi lå helt stille: 
 
Vi har løbende arbejdet med vedligehold af vores veje incl. snerydning samt økonomi. 
 
Vejspejle: 
 
Spejlet ved bunden af Nældedalsvej er ordret af Susanne Topp, betalt af Anne-Louise 
Alsted og sluttelig opsat af Ole Brobæk Madsen i December 2013. 
Håber at det sidder som det skal – og bliver benyttet flittigt ☺. 
 



 
Regnvands-Kloakker i vej: 
 
Kloakkerne bliver løbende fyldt op med grus, blade og skidt. 
Derfor er det nødvendigt ca. to gange om året at fjerne dette. 
Arbejdet foregår ved at åbne ristene, sænke en anordning ned og grave dyndet op. 
Det tager noget tid… inden det hele er oppe. 
Michael, Bakkedalsvej 1 og Ole Brobæk, Bakkedalsvej 2A mødtes med arbejdstøjet på en 
lørdag i november. Hele Bakkedalsvej blev nået. Det blev til 25 trillebør-fulde, som blev 
kørt ned og hældt ud i vandkanten i fjorden. Og gav laaange arme. 
Weekenden efter fik de hjælp af Ron Tan, Bakkedalsvej 8. Dejligt. De resterende 8 
kloakker blev tømt og vores kloakker er nu rene og klar til vinteren. 
Man kan overveje, at lægge dette arbejde fast i kalenderen, vælge nogen til arbejdet eller 
betale sig fra det fremadrettet? 
 
Tilstand af vejene: 
 
Vores veje er flere steder hullede. Vi har løbende inspiceret tilstanden og har udbedret 
pletvist. 
Alderen på den nuværende belægning er dog fremskræden, så den alvorligt trænger til en 
gennemgribende renovering. 
 
Vi har fået udbedret en enkelt ny kloak ud for Bakkedalsvej 2B. Denne kloak måtte helt 
fornyes. Det koster at få lavet denne type arbejde. 
 
 
Økonomi: 
 
Vejlaugets økonomi er sund. Vi har over de sidste 1½ år skabt os et solidt overskud dels 
grundet, at vi havde sat kontingentet op dels grundet, at vi har haft en mild vinter sidste år 
og at denne vinter også ser ud til at blive mild. 
 
Vi forventer dog, at skulle bruge en del penge på istandsættelse af vores veje flere steder. 
Måske det skal være helt ny belægning overalt. Derfor vurderer vi, at der fortsat skal 
hensættes penge. 
 

 

 

 

 


